

KCCC SUPER PRAYER WEEK

2/8 WEDNESDAY 週三

VARIOUS CHURCH MINISTRIES 教會各項事工

Chinese Worship Ministry

- Pray that God will allow the worship teams and all the co-workers to serve in unity and pray that the Lord will encourage them in their work.
- Pray for protection from the virus, for deliverance from Satan's distractions, and to increase their faith and strength, so that they can rely on God to serve and to glorify the victory of our Lord Jesus Christ.

Evangelism Ministry

- Praise God for the many coworkers in the evangelism ministry. We thank God for these coworkers' willingness to serve.
- We pray that God continues to lead this ministry and to prepare the teachers, team leaders, students and gospel seekers for the EE course this September.

Membership Ministry

- Pray that God will give co-workers wisdom to use the Breeze church management system to support the various church ministries so the church as a whole is more effective in evangelizing, making disciples, and impacting others.

Community Care Ministry

- In the past two years, especially in 2022, we've seen many new families move to Katy and surrounding areas and came to visit KCCC. Pray that the Community Care Ministry can co-labor with other church ministries to connect with these new families, serve their needs with God's guidance, and bring the gospel to more people in our community.

Treasury Ministry

- Pray for all Treasury ministry coworkers to have wisdom and understanding on how to serve and manage all aspects of our church's finances well.

EPHESIANS 以弗 所書 4:11-12

中文崇拜事工

- 神賜敬拜團同工們合一的心，求主記念他們所作的工。他們的勞苦求主記念。
- 求主保護他們不受病毒的侵害，攔阻撒旦一切的攪擾，每天給他們信心，強壯他們的體魄，使他們全然地靠神去服事。為了榮耀我主耶穌基督得勝的名。

佈道事工

- 讚美主，賜下許多佈道事工的同工，更為同工願意服事的心感謝神。
- 我們祈禱上帝繼續領導這項事工，並為今年的三福課程的教師、班組長、學生和福音尋求者做好的準備。

會友事工

- 求神賜智慧給同工，可以在教會各項事工中合理利用 Breeze 系統，目的是更好地傳福音，做主門徒，影響生命。

社區關懷事工

- 在過去的兩年裡，尤其是在 2022 年，我們看到許多新的家庭搬到了 Katy 及周邊地區，並來到 KCCC。求社區關懷事工能與其他教會事工合作，與這些新家庭建立聯繫，在神的引導下滿足他們的需要，並將福音帶給我們社區中更多的人。

財務事工

- 為所有財政部的同工們禱告，帶領他們在如何好地服務和管理教會財務的各個方面具有智慧和能力。

KCCC SUPER PRAYER WEEK

2/8 WEDNESDAY 週三

VARIOUS CHURCH MINISTRIES 教會各項事工

Chinese Adult Education Ministry

- Give thanks to all the Sunday school teachers, and pray that God will use this ministry to equip all the brothers and sisters.
- Pray for the upcoming 2023 Spring Sunday School, for curriculum and courses that really help the spiritual growth of the congregation, and provide suitable teachers.

Children's Ministry

- Pray for the parents to grow in their relationship with God, and seek to lead the children in faith.
- Pray for Pastor John Chen to lead the children's ministry well. Pray for the Sunday school teachers to have renewed energy, strength and wisdom from God to teach well each week.

Family Ministry

- Pray for the growth and development of this ministry.
- Pray for the preparations for the Family Ministry conferences on 2/25 and 2/26.
- Pray for God's provision of suitable co-workers to serve in the Family Ministry.

General Affairs Ministry

- Pray for discernment for all the co-workers so that resources may be used where it is needed effectively.
- All of us to be effective in time management to strike a balance between family, ministry and work.

Chinese Connection Ministry

- Pray for God's love to shine through our co-workers, so that we are able to welcome each visitor as we have been welcomed unconditionally by God, so that more people will make our church their spiritual home.

EPHESIANS 以弗 所書 4:11-12

成人主日學事工

- 為主日學的老師感謝神，求神加添智慧，謙卑地裝備弟兄姊妹。
- 為2023春季主日學的安排禱告，求神幫助我們開設真正幫助會眾靈命成長的課程，並找到合適的老師。

兒童事工

- 求主帶領家長們的靈命成長，讓他們成為孩子們日常生活中屬靈的榜樣。
- 求主帶領陳明佑牧師、兒童部主日學和兒童敬拜的老師們，求主賜給他們智慧和能力，親自帶領他們每週的教學。

家庭事工

- 為教會的家庭事工的開展禱告。
- 為2/25神國好漢及2/26神國木蘭的預備工作禱告。
- 為HomePoint Ministry禱告，求神預備合適的同工參與這項事工。

事務事工

- 部門與同工能夠正確決定，將資源最有效地運用在有需要的地方；
- 有效分配個人時間在家庭、事工、工作上。

接待事工

- 求神光照每一位接待同工的心，使我們接待每一位來訪者都如同接待神自己一樣，讓更多的人將我們的教會成為他們屬靈的家。

KCCC SUPER PRAYER WEEK

2/8 WEDNESDAY 週三

VARIOUS CHURCH MINISTRIES 教會各項事工

Caring Ministry

- Pray that God will increase our faith and love, and the Holy Spirit will fill us and lead us to be more sensitive to the difficulties and needs of our brothers and sisters due to the epidemic. Pray for God's gracious enabling in our church family, give the co-workers more love, wisdom, and ability, and encourage us to send out God's love in time, and warmth to every family in need of care.
- Pray that God give comfort to our brothers and sisters whose siblings, parents or relatives are Covid positive or were sent to ICU due to complications from COVID or have passed away due to the virus.
- Pray God heal and protect those brothers and sisters who are sick and suffering from cancer, pray that God would heal them and give them strength to overcome the disease.

Senior Ministry

- Pray that God will continue to take care of the seniors, and provide more co-workers, so that the needs of the seniors will be fully met. Also pray that God to help the seniors to continue to grow spiritually, and at the same time be a blessings to others.

English Ministry

- that we bear fruit in prayer, discipleship, evangelism, and missions in 2023.

Missions Ministry

- **Pray for the revival of church congregation engagement and participation in mission ministry, in particular the upcoming March Mission Night and Short-term Mission trips to Asia this Summer.**

Unreached People Group (UPG) 未得之民:

<https://joshuaproject.net/pray/unreachedoftheday>

EPHESIANS 以弗所書 4:11-12

關懷事工

- 求神加增我們的信心和愛心，聖靈充滿我們，帶領我們更加敏銳地體會弟兄姐妹在疫情中的困難和需要。祈求神在我們教會大家庭中施恩加力，賜給同工們更多的愛、智慧和能力，鼓勵我們及時送出神的愛，送出溫暖給每一個需要關懷的家庭。
- 求神安慰我們的兄弟姐妹，他們的兄弟姐妹、父母或親屬是 Covid 陽性，或因 COVID 並發症被送往 ICU，或因病毒去世。
- 求神醫治保守患癌症的弟兄姐妹，求神醫治他們，賜力量戰勝病魔。

長輩事工

- 求神繼續看顧長輩們，也帶領更多的同工參與服事，使長輩們的需要都有豐富的供應。更求神幫助年長的弟兄姊妹在靈命上不斷的更新和成長，同時成為他們身邊人的祝福。

英文事工

- 帶領我們成為一個禱告的教會，及藉著禱告來運作各項事工，所做一切能造就門徒並彰顯基督。

差傳事工

- 求神復興教會會眾在宣教事工的热心和參與，特別是即将到来的三月的教會宣教之夜和暑假的亚洲短宣隊。